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Opgesteld door Joey Frielink 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering om met een woord van welkom aan alle leden en 

een speciaal welkom aan de leden van verdiensten en de ereleden. 

De voorzitter verzoekt iedereen de presentielijst te tekenen. 

De agenda wordt doorgenomen.  

 

Er wordt 1 minuut stil gestaan bij het overlijden van: 

Gertie van der Hurk 

Johan Gerlach 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

Ingekomen stukken: 

Afmeldingen: Gerrit Streek, Henny Stemerdink, André te Winkel, Ruben Eeltink, Anchell Beijers-van 

Workum, Martina ten Dolle, Jan Elferink en Gijs Lucas 

Mededelingen: 

• Sluiting complex van 21-12-2024 t/m 4-1-2025. 

• Accommodatie (Velden en kantine) 

Velden: De staat van de velden is niet best. We zijn druk in contact met de gemeente hoe wij 

dit het beste op kunnen lossen. De gemeente moet bezuinigen op sport. We hebben in 

verschillende samenstellingen met de andere sportverenigingen uit Winterswijk. Helaas is er 

op dit moment nog niet meer duidelijk vanuit de gemeente. De wethouder is langs geweest 

en heeft de velden bekeken. De discussie die nu loopt is wanneer word teen veld goed 

gekeurd? Wij hebben nu tegen de gemeente gezegd dat wij graag een gestructureerde 

toekomstvisie zien hoe om te gaan met de vervanging van de velden. Wij hebben ook bij de 

gemeente aangegeven dat wij graag zelf meer inspraak willen over het al dan niet vervangen 

van het veld. Zodra wij meer weten hoe en wat komen wij hier bij jullie op terug. 

Er kan geen gebruik worden gemaakt van de kantine zonder dat het met Jeroen/Karin is 

afgestemd.  

• Huldiging jubilarissen 

Vanaf 2025 gaan wij alle jubilarissen in een aparte avond/middag gaan huldigen. Hoe wij dit 

precies in gaan richten moeten wij nog besluiten. 

 

Agenda: 

• 29 nov 2024 Veiling op je club (kantine FC Winterswijk)  
• 23 nov 2024 Sinterklaas bij de Ukkie’s, mini’s en onderbouw 
• 26 nov 2024 Sinterklaas bij de Ukkie’s, mini’s en onderbouw 
• 27 nov 2024 Sinterklaas bij de Ukkie’s, mini’s en onderbouw 
• 19 dec 2024 Hazenavond (senioren) 
• 05 jan 2025     Nieuwjaarsreceptie 
•    10.30-12.30 Toernooi 
•    13.30 Nieuwjaarstoespraak 
•    14.30 Nieuwjaarsreceptie + playbackshow 
• 21 feb 2025 Vrijwilligersavond 
• 28 juni 2025 Rommelmarkt 
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3. Verslag jaarvergadering d.d. 17 juni 2024  

Geen op- of aanmerkingen, goed gekeurd. Dank aan de secretaris.  

 

4. Jubilea (25, 40 en 50 jaar) 

8 leden 25 jaar lid, 5 leden 40 jaar lid en 13 leden 50 jaar lid. 

Leden worden naar voren geroepen, en krijgen een persoonlijk woordje, speldje en een bos bloemen 

van de voorzitter. 

Leden van 60,65 en 70 jaar lid volgen op uitnodiging bij een thuiswedstrijd van FC Winterswijk zondag 

1. 

 

5. Jaarverslag 2023-2024  

Geen op-aanmerkingen. Dank aan de schrijvers van het verslag. 

 

6. Jaarverslag penningmeester 

De penningmeester die verantwoordelijk was voor het boekjaar 2023-2024 neemt het woord (Jorrit 

Houwers). 

Het wegvallen van Gerhard Scholten is in dit boekjaar erg voelbaar. Het missen van Gerhard heeft ons 

als club veel extra tijd gekost. 

Patrick Jansen heeft Jorrit gelukkig geholpen, zonder zijn hulp was het niet zo goed geweest als dat het 

nu is. De opgelopen achterstanden worden op dit moment hersteld.  

De cijfers worden besproken. 

Dank aan de (vorige) penningmeester voor het toelichten van de cijfers. 

 

7. Verslag kascommissie 

Edwin Nijenhuis neemt het woord namens de kascommissie.  

Er gaat veel om in deze voetbalclub, alles wordt gedaan door vrijwilligers. Je kunt zien dat het weg 

vallen van Gerhard een enorme aderlating is. Ik heb heel veel respect voor alle vrijwilligers die het op 

pakken. We hebben een bezoek gebracht aan de (vorige) penningmeester. Wij hebben hem veel 

kritische vragen kunnen stellen. Al deze vragen zijn ons naar tevredenheid beantwoord.  

 

Kascommissie stelt voor om het bestuur decharge te verlenen. Dit wordt overgenomen. 

Edwin wordt bedankt voor 3 jaar inzet als kascommissie. 

 

8. Schema aftreden kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

Het kascommissieleden de heer M. Langenakker en E. Nijenhuis zijn aftredend. Voorgesteld wordt  

om K. Schlosser-Hijink en C. Kwak in hun plaatsen te benoemen. 

Edwin Nijenhuis najaar 2024 

Dennis Bongers najaar 2025 

Mark Langenakker najaar 2026 

Het bestuur stelt voor om Karolien Schlosser-Hijink en Ceny Kwak te benoemen. De 

vergadering gaat akkoord. De kascommissie ziet er nu als volgt uit: 

Dennis Bongers   najaar 2025 

Karolien Schlosser-Hijink  najaar 2026 

Ceny Kwak    najaar 2027 
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9. Bestuursverkiezing: 

Aftredend en herkiesbaar 

De heer A. van der Meer (voorzitter). Het bestuur stelt voor om A. van der Meer te 

herbenoemen. 

De heer R. Beijers (algemene zaken). Het bestuur stelt voor om R. Beijers te herbenoemen. 

Schema aftreden bestuur: 

Functie   Naam    Jaar van aftreden 

Voorzitter   Arnold van der Meer  2027 (X) 

Penningmeester René Klein   2025 (X) 

Secretaris   Joey Frielink   2026 (X) 

Algemene Zaken  Ruut Beijers   2027 

Verenigingszaken     Bianca Oonk      2026  

VTB-breedte/prestatie  Laurens Oord    2026 

VTB-meiden/dames  Miranda Hengeveld  2026  (x kunnen niet gelijktijdig aftreden) 

De vergadering benoemt beide heren.  

 

10. Rondvraag 

AJ: De nieuwe LED schermen zijn voor mij niet helemaal duidelijk. 

AvdM: Dit is ons ook opgevallen. We gaan kijken hoe we dit kunnen verduidelijken.  

 

WtH: Wat gaat het bestuur er aan doen dat de doeltjes niet opgeruimd worden?  

AvdM: Het is een terechte opmerking, ik heb hier niet gelijk antwoord op. Wij zijn met elkaar FC 

Winterswijk. Je mag elkaar best eens er op aan spreken als je ziet dat de doeltjes niet opgeruimd 

worden.  

BD: Als je de trainers er op aanspreekt krijg je als antwoord “dat hoeft niet”. Iedereen moet gewoon 

zijn gebruikte spullen opruimen.  

AvdM: Helemaal mee eens, we moeten het met elkaar doen. 

 

RvdV: We hebben een heel mooi complex hier, wat mij opvalt is dat niet alleen de doeltjes niet 

worden opgeruimd. De vloeren in de douches zijn verkleurd. 

AvdM: Ik ben geen techneut, maar er wordt gewerkt aan het bijhouden van ons complex. De 

accommodatie bestaat nu 11 jaar, dus het is logisch dat het e.e.a. vervangen moet worden. Hier wordt 

continu aan gewerkt. 

 

HH: We hebben het idee dat bij de jeugd het idee dat er een status aparte is voor één team. 

AvdM: Ik hoor wat jij zegt, maar wij gaan niet in op individuele teams tijdens deze vergadering. Wij 

hebben dit als bestuur intern al wel opgepakt.  

 

AJ: Heeft de wedstrijd tegen Heracles nog geld opgeleverd voor de club? 

AvdM: Wij zijn op dit moment nog bezig om alles goed in kaart te krijgen. We hebben onszelf als 

vereniging in ieder geval goed op de kaart gezet. 

AJ: Houdt nog een mooie speech over het ontstaan van de naam FC Winterswijk. 

AvdM: En daar hebben wij met een maar een mooie vereniging aan. 

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om: 21.29 uur. 


